
اندازه گیری قد افراد با آیفون ۱۲ پرو
گروه علمی و آموزشــی -  شرکت اپل 
اخیــرا از خانواده "آیفــون ۱۲" رونمایی کرد 
و گزارش هــا حاکی از آن اســت کــه دوربین 
آیفون های ۱۲ پرو شــرکت اپل مجهز به اسکنر 

لیدار برای اندازه گیری قد افراد است.
اخیرا شــرکت "اپل")Apple(  رویداد 
 "Hi, Speed" ســال ۲۰۲۰ خود موســوم به
را برگــزار کرد و از خانــواده آیفون های جدید 
 ،)pro(خود شــامل آیفون ۱۲، آیفــون ۱۲ پرو
آیفون ۱۲ پــرو مکس)pro max( و آیفون ۱۲ 

مینی)mini( پرده برداشت.
بنابر گفته سایت "مک رومرز" آیفون های 
۱۲ پرو شــرکت اپل از یک اسکنر لیدار جدید 
بــرای افزایش تجربه هــای واقعیــت افزوده 
برخوردار است، اما این حسگر ویژگی منحصر 
بــه فرد دیگــری را نیز امکانپذیــر می کند و آن 
امکان اندازه گیری فوری قد هر فرد با اســتفاده 
از برنامه"مژر")Measure( است. به گفته اپل، 
حتی می توانید قد فرد نشسته روی صندلی را نیز 

اندازه بگیرید. وقتی برنامه مژر، شــخصی را در 
نمایاب تشخیص می دهد ، به طور خودکار قد او 
را از زمین تا بالای سر ، کلاه یا موهای آن شخص 

اندازه گیری می کند.
برای اندازه گیری قد شخص، برنامه مذکور 
را بــاز کرده و آیفون را در موقعیتی قرار دهید که 
شخصی که می خواهید قد او را اندازه بگیرید از 
سر تا پا در کادر دیده شود. پس از لحظه ای کوتاه، 
خطی با اندازه گیری قد در بالای ســر فرد ظاهر 
می شود که قد فرد را)بسته به نوع معیار متری که 
شما در تنظیمات این برنامه انتخاب نموده اید ( 
به فوت، اینچ یا سانتی متر به شما نشان می دهد.

دکمه شاتر/کلید دوربین دایره ای شکل که 
سمت راست و در پایین صفحه قرار دارد به شما 
امکان می دهد از شخص مورد نظر هنگامیکه قد 
اون نمایان شــده عکس بگیرید و آن عکس را با 
وی به اشتراک بگذارید. فعلا دستگاه های مجهز 
به اسکنر لیدار از جمله مدل های آیپد پرو ۲۰۲۰ 
و آیفون ۱۲پرو مکس دارای این قابلیت هستند.

علمی - آموزشی4

گــروه علمی و آموزشــی - »محمدرضا 
آهنچیان« مدیــرکل دفتر برنامــه ریزی آموزش 
عالی درباره سرنوشــت آموزش کشور در دروان 
پســاکرونا و اینکه آموزش مجازی در آینده تا چه 
اندازه می تواند بار علمی و آموزشــی کشــور را به 
دوش بکشــد؟ گفت: در این باره، در شرایط عدم 
اطمینان به سر می بریم. آموزش مجازی، مزیت های 
رقابتی خود را داراست، اما روشن است که مانند هر 
شیوه آموزشی دیگری نمی تواند برای تحقق همه 

هدف های آموزش عالی کفایت کند.
وی خاطرنشــان کرد: کوشش می کنیم تا در 

مدل آمیخته ای بتوانیم بر حســب رشته تحصیلی؛ 
مقطع تحصیلی، نــوع درس از نظر هدف )نظری 
یا عملی بودن(؛ بومی یا غیربومی بودن دانشــجو 
و متغیرهایــی نظیر اینها، مدل ترکیبی از آموزش را 

ارایه دهیم.
آهنچیــان با تاکید بر اینکه ســلامت جامعه 
دانشگاهی در صدر تصمیمات ما قرار دارد، گفت: 
در هــر حــال محور تصمیم ما، ســلامتی جامعه 

دانشگاهی ضمن حفظ و ارتقای کیفیت است.
مدیــرکل دفتر برنامه ریزی آموزش عالی در 
پاسخ به این سوال که آیا این احتمال وجود دارد که 

ما در دوران پسا کرونا به همان سبک و سیاق در نوع 
آموزش قبلی برگردیم؟ گفت: هرچند جاذبه های 
حضور در میدان های یادگیری بســیار زیاد است، 
امــا احتمال کمی وجــود دارد که در آینده دقیقا به 
وضعیت پیــش از کرونا بازگردیــم. تفاوت های 
زیــادی در فراینــد یاددهی-یادگیری ناشــی از 

تجربه های اخیر ایجاد خواهد شد.
آهنچیان در پاســخ به این سوال که در حال 
حاضر چند درصد از دانشــگاه های ما در سراسر 
کشور هنوز موفق به ارائه آموزش مجازی نشده اند 
و یا اینترنت رایگان در دســترس ندارند؟ گفت: بر 

اساس توافق دو وزارتخانه علوم و ارتباطات همه 
دانشگاه ها در پلتفرم های دانشگاهی و علمی تعریف 
شــده اند و امکان استفاده از اینترنت رایگان برای 

دانشجویان خود را دارند.
وی تصریح کرد: هر چند، گاهی گزارش های 
متفاوتی دریافت شده است، اما وزارت ارتباطات تا 
حد زیادی در پوشش دهی برخی نیازهای مقدماتی 
دانشگاه ها، حسن نیت و همکاری خوبی را نشان 

داده است.
مدیــرکل دفتر برنامه ریــزی آموزش عالی 
تصریح کــرد:  همه زیرنظام هــای آموزش عالی 

مدعی هســتند که قدرت ارایــه دروس خود در 
فضای مجــازی را دارند. بر اســاس تجربه های 
نیمســال گذشــته، میزان موفقیت در این زمینه را 
با گزارش های همســان اما با تحلیل و تفسیرهای 

متفاوت در اختیار داریم.
آهنچیان در پاســخ به این ســوال که برخی 
دانشــگاه ها مانند دانشــگاه الزهــرا به صورت 
خودجوش اقدام به عاریه دادن ابزارهای آموزشی 
مثل تبلت و لپ تاپ به دانشجویانی که تمکن مالی 
ندارند کرده است، آیا وزارت علوم برای توسعه این 
گونه اقدامات برنامه ای دارد؟ گفت: از این موضوع 

که دانشگاهی به طور خاص در این زمینه اقدام کرده 
است، اطلاع ندارم. سیاست وزارت علوم حداکثر 
همراهی با دانشجویان بر اساس تشخیص نیاز آنان 

به ویژه از طریق اعطای وام بوده است.
وی بیان کرد: در شــرایط ویــژه کنونی، از 
دانشگاه ها خواسته شده است تا هر یک به نوبه خود، 
بر اساس توان مالی دانشگاه به دانشجویان نیازمند در 
دسترسی به رسانه یا ابزار مورد نیاز یادگیری کمک 
کنند. روشــن است که همیشه این یاری، از طریق 

ارایه ابزار نبوده است.
مدیــرکل دفتر برنامه ریزی آموزش عالی در 

پاسخ به این سوال که آیا در ترمی که گذشت پایشی 
در زمینه ی نمرات و آزمون های دانشجویان انجام 
شــده است که بر اساس آن بدانیم آیا ارتقاء نمرات 
دانشجویان به خاطر تقلب در فضای مجازی بوده 
اســت یا خیر؟ گفت: پایشی انجام نشده است و به 
همین دلیل طرح گزاره ارتقای نمره دانشــجویان 
در اثر تقلب، مورد ســوال اســت. دانشگاه ها همه 
کوشش خود را به کار گرفتند که رفتارهای ناهنجار 
احتمالــی را به صورت های مختلف کنترل کنند و 
در حــد اطلاع من، در ایــن زمینه با چالش جدی 

مواجه نشدیم.

آموزش مجازی برای تحقق همه اهداف آموزش 
عالی کافی نیست

  مدیرکل دفتر برنامه ریزی آموزش عالی گفت: بر اساس توافق دو وزارتخانه علوم و ارتباطات همه دانشگاه ها در پلتفرم های دانشگاهی 
و علمی تعریف شده اند و امکان استفاده از اینترنت رایگان برای دانشجویان خود را دارند.

مدیرکل دفتر برنامه ریزی آموزش عالی؛
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گروه علمی و آموزشی -  مدیر کل 
امور پژوهش های کاربردی دانشگاه تهران 
گفت: دانشــگاه ها در نسل جدید به سمت 
کارآفرینی در حال حرکت هستند و باید به 
عنوان موتور توســعه فناوری در کشور مد 
نظــر قرار بگیرند. مهدی پور فتح، مدیرکل 
امور پژوهش های کاربردی دانشگاه تهران 
درباره کارآفرین بودن دانشگاه ها اظهار کرد: 
دانشگاه کار آفرین نسل جدیدی از دانشگاه 
هاست. او افزود: دانشگاه ها در گذشته های 
دور تر و در کشــور های غربی صرفا وظیفه 
آموزشی داشتند و به تدریج پژوهش به این 
حوزه اضافه شــد. در ایران تا اواخر دهه ۶۰ 
آموزش محور بودیم و از ابتدای حدود سال 
۷۰ پژوهش محور هم شدیم و توانستیم در 
این دو حوزه به خوبی فعالیت داشته باشیم.

پور فتح تصریح کرد: دانشــگاه ها در 
نسل جدید به سمت کار آفرینی در حرکت 
هســتند و این به معنــای دور ماندن آنان از 
آموزش و پژوهش نیســت، در واقع جهت 
دهی آموزش و پژوهش به گونه ای است که 

به کارآفرینی هم منجر خواهد شد.
مدیرکل امور پژوهش های کاربردی 
دانشگاه تهران ادامه داد: تاکید روی مسائلی 
که به درد جامعه نمی خورد لازم اســت تا با 
یک بازنگری ایجاد شده آموزش و تحقیقات 
دانشگاه ها بتوانند کاربردی عملی و موثر در 
زندگی مردم، مســائل و مشکلات جامعه 
داشته باشــند. پورفتح تاکید کرد: حدود ۲ 
دهه اخیر توجه زیادی به مسئله »کارآفرین 
بودن دانشــگاه ها« شده است، از اوایل سال 
۸۰ اهمیت به مســائل کارآفرینی و مسائل 
جدی جامعه پر رنگ تر شــد و سالانه این 

وضعیت روند رو به رشــدی را طی کرد. او 
گفت: خیلی از شــرکت ها و استارتاپ ها با 
کمک فارغ التحصیلان جوان دانشــگاهی 
تاسیس شده اند و با آرمان های معقول تری 
در جهت پیش برد اهداف کار آفرین شدن 

فعالیت های خود را نشان می دهند.
مدیرکل امور پژوهش های کاربردی 
دانشگاه تهران تاکید کرد: دانشگاه ها به منظور 
کار آفرین شدن دانشگاه ها لازم است تلاش 
کنند و آموزش های ارائه شده به دانشجویان 
را متناســب با نیاز هــای واقعی و ضروری 
جامعه انجام دهنــد. پور فتح بیان کرد: نیاز 
اســت تا تمامی آموزش ها و پژوهش ها از 
قبیل پایان نامه ها در راستای نیازمندی های 
کشــور انجــام شــوند، در حــال حاضر 
نیازمندی هــای متفاوتی در تمامی حوزه ها 
داریم که باید رفع شــوند و همچنین تعداد 
بسیار زیادی دانشجو تحصیلات تکمیلی، 
کارشناســی ارشد و دکتری در کشور داریم 
که از این میان تعداد دانشجویان تحصیلات 

تکمیلی در دانشــگاه تهران، بالای ۲۰ هزار 
نفر اســت و این افــراد باید با بهره گیری از 
استعداد های خود مســیر کارآفرین بودن 
دانشــگاه ها را ادامه دهند تا به موفقیت های 

بزرگی برسند.
تناســب میان پایان نامه های 

دانشگاه تهران با نیاز های کشور
او با بیان اینکه تلاش دانشــگاه تهران 
بر مبنای ایجاد تناســب میان پایان نامه ها و 
نیاز های کشور است، تاکید کرد: دانشجویان 
و استادان باید با شناسایی مشکلات جامعه 
درصــدد رفع آن ها برآیند تــا از این طریق 
دانشگاه ها به سمت کارآفرینی حرکت کرده 

آسیب شناسی های مناسبی انجام شود.
پور فتــح اضافــه کــرد: همانطور 
کــه می دانیم تمامــی خودرو هــا نیازمند 
قطعات های تک هستند و این قطعات یکی 
از دلایلی بود که در ســال های اخیر صنعت 
خودروی ما را دچار مشکل کرد، اما در حال 
حاضر این حوزه با دانشگاه فعالیت های بی 

شماری داشــته و توانسته است بسیاری از 
مشکلات جامعه را پوشش دهد.

مدیرکل امور پژوهش های کاربردی 
دانشــگاه تهران درباره تقویت ارتباط میان 
صنعت و دانشــگاه گفت: لازم اســت تا 
همکاری های خوبی میان صنعت و دانشگاه 
ایجاد شود و برای تحقق آن به واسط احتیاج 
داریم تا بتوانیم رابطه خوبی میان این دو بخش 
برقرار کنیم، چرا که برای داشتن یک دانشگاه 
کارآفرین وجود این ارتباط لازم و ضروری 
اســت. پور فتح تاکید کرد: اگر دانشجویان 
علوم اجتماعی بــا نهاد های مختلف مانند 
وزارتخانه ها، شهرداری ها و ... برقرار نکنند 
نباید انتظار رفع مشــکلات جامعه را داشته 
باشــیم؛ چرا که تمرکز روی مسائل جامعه 
با اســتفاده از ایــن ارتباط ها محقق خواهد 
شــد. مدیرکل امور پژوهش های کاربردی 
دانشــگاه تهران ادامه داد: فارغ التحصیلان 
دانشگاهی باید متناسب استعداد های خود 
به رفع مشــکلات جامعه برخیزند و تنها به 
دنبال پیدا کردن کار نباشــند و این مسئله به 
معنای این نیست که از تحقیقات بنیادین و 
اساسی باز بمانیم، قطعا همیشه باید بخشی از 
فعالیت ها به منظور تحقق کار های پژوهشی 
در نظر گرفته شود تا اثر بخشی بلندت مدت 
شان بیشتر نمایان شــود. پور فتح در پایان 
یادآوری کرد: برنامه ریزی های کوتاه مدت 
بین ۵ تا ۱۰ ســال به منظور رفع مشکلات 
جامعه از ســوی دانشــگاه ها امری لازم و 
ضروری اســت تا بتوانیم آن ها را متناسب 
با نیاز های روز حــل کنیم و باید بدانیم که 
کارآفرینی به عنوان موتور توســعه فناوری 

در کشور مدنظر ماست.

نسل جدید دانشگاه ها به سمت کارآفرینی حرکت می کنند
مدیر کل امور پژوهش های کاربردی دانشگاه تهران:

گروه علمی و آموزشــی -  شرکت 
سامســونگ و دانشگاه اســتنفورد در حال 
ساخت یک نمایشــگر با ۱۰ هزار پیکسل 
در اینچ)PPI( هستند که می تواند به نمایش 
تصاویر واقعیت مجازی)VR( به شکل بی 
عیب و نقص منجر شــود. اگر از طرفداران 
فنــاوری واقعیت مجازی درباره بزرگترین 
اشــتیاق آنها به حل یک مشــکل بزرگ در 
این فناوری بپرســید، احتمالاً به مشــکل 
شکاف های بین پیکســل هایی که هنگام 
مشاهده نمایشگر بسیار نزدیک به چشمشان 

دیده می شود، اشاره می کنند.

اکنون شرکت سامسونگ و دانشگاه 
استنفورد به فکر حل این مشکل افتاده اند و 
راه حل آنها ممکن اســت کاملًا این معضل 
را از بیــن ببرد. آنها یک فناوری OLED را 
توســعه داده اند که از رزولوشن حداکثر ۱۰ 
هزار پیکسل به ازای هر اینچ پشتیبانی می کند 
که بالاتر از هر نمایشــگر دیگری در جهان 
است، چه رســد به آنچه در نمایشگرهای 
 Oculus Quest مانند VR هدست های
۲ می بینیــم. این فناوری OLED جدید از 
نوارهایی برای انتشار نور سفید بین لایه های: 
بازتابنده، نقــره و فلز بازتابنده با موج هایی 

به اندازه نانو استفاده می کند. این "متاسطح 
نــوری" خصوصیات بازتابنــده را تغییر 
می دهد و باعث می شود تا رنگ های خاص 
در پیکســل ها نمایان شــوند. این طراحی، 
تراکم پیکسلی بســیار بالاتری را نسبت به 
آنچه در نمایشگرهای گوشی های هوشمند 
مشاهده می کنیم، فراهم می کند، اما از کاهش 
کیفیــت بر اثر تغییر زاویه دید مانند آنچه در 
درصدی از تلویزیون ها دیده می شود، خبری 
نیســت. این فناوری برای نمایش واقعیت 
مجازی)VR( و واقعیت افزوده)AR( ایده 
آل است و یک تصویر تقریباً بی عیب و نقص 

ایجاد می کند که در آن پیکسل های جداگانه 
دیده نمی شود. البته ممکن است تا رسیدن 
این فناوری به بازار چند ســال طول بکشد، 
چرا که به قدرت محاسباتی بسیار بیشتری 
نیاز دارد، اما دیگر مانعی بر ســر راه فناوری 

OLED وجود نخواهد داشت.
این فنــاوری همچنین عملی تر از آن 
است که تصور می شود. شرکت سامسونگ 
در حال حاضر روی یک نمایشــگر "تمام 
 PPI اندازه" با اســتفاده از فناوری ۱۰ هزار
کار می کند و طراحی موج ها در فلز بازتابنده، 

تولید در مقیاس بزرگ را ممکن می کند.

سامسونگ و دانشگاه استنفورد نمایشگر مخصوص 
واقعیت مجازی می سازند

گروه علمی و آموزشی -  هوآوی در جریان 
مراســم رونمایی از گوشــی موبایل پرچم دار4۰ 
Huawei Mate از تعــدادی محصــول دیگر 
هم رونمایی کرد. این محصولات شــامل ساعت 
 Porsche Edition Watch GT2 هوشمند
، هدفــون FreeBuds Studio و یــک عینک 
هوشــمند با نام Eyewear II می شــود. عینک 
هوشمند معرفی شده، محصول مشترک هوآوی 
 Gentle( و شــرکت کــره ای جنتــل مانســتر

Monster( است.
 ساعت هوشمند 

ساعت هوشــمند هوآوی، نسخه  ویژه ای 
از ساعت هوشمند پیشین این شرکت محسوب 
می شود. نسخه  پورشه دیزاین این ساعت هوشمند 
 Porsche در همکاری مستقیم با با برند تجاری
Design ســاخته شده است. در ساخت ساعت 

هوشــمند هوآوی از همان قطعات داخلی مدل
Watch GT2 اســتفاده شــده؛ بــا این تفاوت 
که جنس بدنه و بند آن از فلز ارزشــمند تیتانیوم 
اســت. نسخه  پورشــه دیزاین این ساعت با واچ 
فیس Porsche Design عرضه می شــود تا با 
زیبایی های ظاهری برند پورشه هم خوانی داشته 
باشــد. ســاعت هوشمند از نظر ســخت افزار و 
 )AMOLED( ویژگی ها، به یک نمایشگر امولد
سایز ۱.۳۹ اینچی با رزولوشن 4۵4 × 4۵4 پیکسل 
مجهز شــده اســت. این ساعت هوشــمند با 4 
گیگابایت رم )Ram( به بلوتوث ۵.۱ مجهز است 
و حســگرهای تشخیص لحظه ای ضربان قلب و 
تشخیص میزان اکسیژن خون در آن به کار گرفته 
شده اند. باتری ســاعت هوشمند تا ۱4 روز دوام 
می آورد و می تواند به صورت بی سیم شارژ شود.

یکی از این ویژگی های جدید این ســاعت 

هوشــمند داشتن حالت مخصوص برای ورزش 
گلف اســت. حالت گلف می تواند طرز ایستادن 
و ضربه هــای کاربــر به تــوپ را ارزیابی کند و 
توصیه هایــی را برای بهبود ضربه ها به کاربر ارایه 
دهد. همچنین بیشتر از ۱۰۰ حالت برای نرمش و 
ورزش، مانیتورینگ خواب و کنترل سطح استرس 
برای این  ســاعت در نظر گرفته شده است. یک 
بارومتر داخلی برای تشــخیص ارتفاع در ساعت 
به کار رفته که تغییرات ناگهانی فشار هوا را اندازه 
می گیرد و هشدارهایی لحظه ای درباره ی وضعیت 

آب و هوا ارایه می دهد.
هدفون 

هدفون هوآوی نشان دهنده ی ورود رسمی 
این شــرکت به دنیای هدفون های بلوتوث روی 
گوش اســت. قیمت این محصول نشان می دهد 
کــه هدفون یک محصــول با کیفیت اســت و 

می تواند با محصولاتی از ســونی )Sony(، بوز 
)Bose( و ســنهایزر )Sennheiser( رقابــت 
کند. این هدفون۲۶۵ گــرم وزن دارد و از بازوی 
ظریف اســتیل با قطر ۷ میلی متر استفاده می کند. 
در قســمت هایی از هدفــون که روی گوش قرار 
می گیرند و زیر هدبند هدفون، از بالشتک های نرم 

برای راحتی بیشتر استفاده شده است.
صدای هدفون توســط یک جفت درایور 
داینامیک 4۰ میلی متری ارائه می شــود. هر یک از 
این درایورها به دیافراگم 4 لایه مجهز هستند و یک 
چیپ صوتی Kirin A1 هم مسئول تولید صدای 
با کیفیت این هدفون اســت. قابلیت حذف فعال 
نویز محیط )ANC( هم در هدفون جدید هوآوی 
وجود دارد که برای رسیدن به آن، از دو میکروفون 
هیبریدی اســتفاده می کند. بــه گفته هوآوی این 
میکروفون ها می توانند نویزهای محیطی را تا 4۰ 
دسی بل کاهش دهند. در مجموع ۶ میکروفون در 
هدفون کار گذاشــته شده تا کیفیت مکالمه های 
صوتــی بهبود پیدا کند. این هدفون توانایی وصل 
شــدن هم زمان به ۲ دستگاه و جابه جا شدن بین 
آنها را هم دارد؛ به این ترتیب می توان به راحتی از 
صدای یک دستگاه صوتی به دستگاه دیگر سوییچ 
کرد. مجموعــه  دوگانه باتری های 4۱۰ میلی آمپر 
ساعتی هدفون می توانند تا ۲4 ساعت انرژی مورد 
نیاز برای هدفــون را )با ANC خاموش( تامین 
 ANC کننــد. در صورتی که بخواهید با قابلیت
به موســیقی گوش دهید، باتــری هدفون تا ۲۰ 
ساعت پاســخگو خواهد است. یک شارژ سریع 
۱۰ دقیقه ای می تواند هدفون را تا ۸ ساعت روشن 
نگه دارد. شارژ کامل هدفون ۷۰ دقیقه زمان می برد.

عینک هوشمند 
عینک هوشــمند کــه می توانیــم آن را به 
اختصــار Huawei Eyewear II هم بنامیم، 
 Huawei ادامه دهنــده ی راه عینک هوشــمند
EyeWear اســت که سال ۲۰۱۹ همراه با سری 
گوشــی های P30 معرفی شده بود. البته هوآوی 
این عینک را در ماه آگوست در چین معرفی کرده 
بود؛ اما حالا این شرکت قصد دارد عینک هوشمند 
جدیدش را در بازار جهانی هم به نمایش بگذارد. 
عینک Eyewear II با همکاری یکی از برندهای 
 Gentle( مطرح کــره جنوبی در حوزه فشــن
Monster( تولید شده است ودر مقایسه با نسل 
قبلی طراحی باریک تری دارد. کیس کاملا جدیدی 
برای حمل آن طراحی شــده و وزن آن نیز کاهش 

یافته است. 
این عینــک از همان طراحی نیمه باز همراه 
با اسپیکرهای دوگانه برای موسیقی و تماس های 
صوتی اســتفاده می کنــد. اما در هر ســمت، به 
۲ میکروفــون برای حذف نویز هم مجهز شــده 
اســت. دیافراگم اسپیکرهای این عینک نسبت به 
مدل قبلی ۱۰۰ درصد بزرگ تر شــده اند تا صدای 
شفاف تری را برای مصرف کننده به ارمغان بیاورد. 
کناره های عینک هوشــمند هوآوی، کنترل های 
لمســی قرار گرفته اند که بــرای دریافت و پایان 
تماس، فراخوانی دستیار صوتی و کنترل موسیقی 
در حال پخش کاربرد دارند. عمر باتری این عینک 
هوشــمند برای پخش ممتد موســیقی ۵ ساعت 
اعلام شــده است. باتری عینک هوشمند هوآوی 
در حالت اســتندبای می تواند تا 4۲ ساعت توان 

خود را حفظ کند.

رونمایی هوآوی  از محصولات هوشمند جدید
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